
     R O M Â N I A 
    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr.8858 din 20.04.2023 
 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 30 martie 2023, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din 
data de 30 martie 2023 se desfășoară în sala de şedinţe a Palatului 
Administrativ, Piaţa Petru Rareş nr.1, municipiul Bistriţa, judeţul Bistriţa-
Năsăud, începând cu orele 14:30. Prin Dispoziția Președintelui Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.60 din 23.03.2023 a fost convocat Consiliul 
Județean Bistriţa-Năsăud în ședință ordinară la data de 30 martie 2023, orele 
14:30. Consilierii județeni au fost convocați în scris, prin invitație transmisă 
prin e-mail și telefonic. 

Anunțul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afișat la sediul 
instituției şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-media locală. 

* 
La ședință este prezent domnul Emil Radu Moldovan - Președintele 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud. De asemenea, sunt prezenți următorii 
consilieri județeni: doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul 
Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - vicepreședinte, domnul Antal Attila, 
domnul Bertel Doru, doamna Calo Viorica, doamna Cîrcu Mirela-Maria, 
domnul Cârlig Cristian-Costel, domnul Coman Samuel-Leon, doamna 
Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian 
Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, 
domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, domnul Ganea 
Octavian-Mihai, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-
Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, domnul Pintea Vasile-Lucian, 
domnul Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, 
domnul Rus Marin-Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Sbîrciu Călin, 
domnul Scuturici Gheorghe și doamna Ulecan Maria. Au lipsit de la lucrările 
ședinței domnul consilier județean Moldovan Florin-Cristian și doamna 
consilier județean Sigmirean Doina-Maria. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general 

al județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administrator public al 
județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - 
director executiv, doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul 
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Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, doamna Bugnar Daniela-Florina - șef 
serviciu, doamna Ceuca Gabriela-Adriana - șef birou, doamna Hasnăș 
Veronica - șef serviciu, domnul Poienar Victor - șef serviciu, doamna Palade 
Ionela-Crina - consilier superior, doamna Nicoară Maria - consilier superior, 
domnul Spân George-Marian - consilier principal, doamna Neamțiu Oana-
Ancuța - consilier Cabinet președinte și domnul Marica Alex-Dan - consilier 
Cabinet președinte. 

Au fost invitați la ședință și sunt prezenți în sală: domnul Gavrilaș 
George-Alexandru - managerul Complexului Muzeal Bistrița-Năsăud, domnul 
Pugna Alexandru - managerul Centrului Județean pentru Cultură Bistrița-
Năsăud, doamna Rus Delia-Claudia - directorul general al Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, domnul Borgovan 
Lucian - director executiv al Serviciului Public Comunitar de Evidenţă a 
Persoanelor al județului Bistrița-Năsăud și reprezentanți ai mass-media locală. 

* 
În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, 

au fost înscrise 13 proiecte de hotărâri, precum și procesul-verbal al ședinței 
ordinare din data de 23.02.2023. La data de 27.03.2023, proiectul ordinii de 
zi a fost suplimentat cu Proiectul de hotărâre nr.X/6802 din 27.03.2023 
privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-Nețeni-Albeștii 
Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 172A Beclean-Chiochiș, 
județul Bistriţa-Năsăud”. 

Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de urgența asigurării 
finanțării prin Programul Național de Dezvoltare Locală - Subprogramul 
Infrastructură la nivel județean, pentru acest obiectiv de investiții, respectiv 
prin încheierea actului adițional la Contractul de finanțare nr.1546/27.06.2019 
încheiat între Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației Publice și 
Unitatea Administrativ-Teritorială Judeţul Bistriţa-Năsăud.  

Proiectele de hotărâri supuse dezbaterii au îndeplinit condițiile 
prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

* 
(Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sărut-mâinile! Bună ziua, stimați colegi! Bine ați venit la ședința 

ordinară a consiliului județean din luna martie. 
Din 30 de consilieri județeni sunt prezenți 28 plus președintele, fiind 

astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
ordinare a consiliului județean. 

Cu permisiunea dumneavoastră trecem la prezentarea proiectului ordinii 
de zi suplimentat. 

Proiectul ordinii de zi suplimentat cu 1 proiect de hotărâre: 
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1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 23.02.2023 
2. Proiect de hotărâre nr.X/5795 din 14.03.2023 privind aprobarea 
rezultatelor evaluării anuale a managementului la instituțiile de 
cultură din subordinea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Ciprian-Tiberiu Kecskés-Simionca - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/6373 din 22.03.2023 privind 
aprobarea înaintării unei cereri către Consiliul local al municipiului 
Bistrița, de trecere a imobilului - teren și construcție, situat în mun. 
Bistrița, str. Albert Berger nr.4, înscris în Cartea funciară nr.90326 
Bistrița, din domeniul public al municipiului Bistrița în domeniul 
public al județului Bistrița-Năsăud 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
4. Proiect de hotărâre nr.IX/6038 din 17.03.2023 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.15/2022 privind aprobarea regulamentelor de organizare și 
funcționare a unor servicii sociale din cadrul Direcției Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud 
Inițiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/5832 din 15.03.2023 privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Complexului 
Muzeal Bistrița-Năsăud asupra imobilului monument istoric 
„Castelul Teleki”, situat în localitatea Posmuș, înscris în Cartea 
funciară nr.30593 Șieu, proprietate publică a județului Bistrița-
Năsăud  
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
6.  Proiect de hotărâre nr.IX/6235 din 21.03.2023 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.147/2022 privind stabilirea numărului burselor aferente anului 
școlar 2022-2023 pentru elevii din învățământul preuniversitar 
special de stat, cu modificările și completările ulterioare 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
7.  Proiect de hotărâre nr.VIII/6521 din 23.03.2023 privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Universității de 
Medicină, Farmacie, Științe și Tehnologie „George Emil Palade” din 
Târgu Mureș asupra imobilului - teren și construcții, situat în mun. 
Bistrița, str.Toamnei nr.1A, înscris în Cartea funciară nr.89470 
Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
8.  Proiect de hotărâre nr.VIII/6498 din 23.03.2023 privind 
modificarea și completarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.88/2021 privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, cu modificările ulterioare 
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Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/6448 din 23.03.2023 privind a doua 
rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2023 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/6477 din 23.03.2023 privind 
înregistrarea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în Sistemul 
național electronic de plată online  
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
11. Proiect de hotărâre nr.X/6572 din 23.03.2023 privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Renovare 
energetică la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr.2 Bistrița”, 
finanțat prin PNRR 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 
12. Proiect de hotărâre nr.X/6574 din 23.03.2023 privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Renovare 
energetică la Școala Profesională Specială Sfânta Maria Bistrița”, 
finanțat prin PNRR 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 
13. Proiect de hotărâre nr.X/6568 din 23.03.2023 privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Renovare 
energetică la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr.1 Bistrița”, 
finanțat prin PNRR 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 
14. Proiect de hotărâre nr.X/6570 din 23.03.2023 privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Renovare 
energetică la imobilul situat în localitatea Năsăud, str.Vasile Nașcu 
nr.47, județul Bistrița-Năsăud”, finanțat prin PNRR 
Inițiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 
  Aici, avem o modificare a inițiatorului: având în vedere adresa 
nr.5/29.03.2023 a Societății ARHI-STRUCT S.R.L., înregistrată la Consiliul 
Județean Bistrița-Năsăud cu nr.III/7035/29.03.2023 prin care se comunică 
faptul că s-a produs o eroare de calcul în Devizul general din D.A.L.I., se 
propune modificarea Anexei nr.2 la proiectul de hotărâre, în sensul 
actualizării valorilor conform Devizului general comunicat. 
15. Proiect de hotărâre nr.X/6802 din 27.03.2023 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 



5 

 

investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-
Nețeni-Albeștii Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 
172A Beclean-Chiochiș, județul Bistriţa-Năsăud” 
Inițiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 
16. Diverse 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 

        Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, stimați colegi, la 
Proiectul ordinii de zi?  
 Nu sunt. Am deschis procedura de vot. Vă rog să votați. 

Cu 28 de voturi „pentru” și un consilier județean care nu a 
votat, ordinea de zi suplimentată a fost aprobată. 

Vă mulțumesc. 
(Nu a votat domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 23.02.2023 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
Cu 29 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte -  

  2. Proiect de hotărâre nr.X/5795 din 14.03.2023 privind 
aprobarea rezultatelor evaluării anuale a managementului la 
instituțiile de cultură din subordinea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

  Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  
  Supun votului dumneavoastră secret art.1 - aprobarea rezultatului 
evaluării anuale a domnului PINTEA IOAN în calitate de manager al Bibliotecii 
Județene „George Coșbuc” Bistriţa-Năsăud. Vă rog să votați.  

Cu 29 de voturi „pentru”, art.1 a fost adoptat. 
  Supun votului dumneavoastră secret art.2 - aprobarea rezultatului 
evaluării anuale a domnului GAVRILAȘ GEORGE-ALEXANDRU în calitate de 
manager al Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud. Vă rog să votați.  

Cu 29 de voturi „pentru”, art.2  a fost adoptat. 
 Supun votului dumneavoastră secret art.3 - Aprobarea rezultatului 
evaluării anuale a domnului PUGNA ALEXANDRU în calitate de manager al 
Centrului Județean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud. Vă rog să votați.  

Cu 29 de voturi „pentru”, art.3 a fost adoptat. 
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Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate, vă 
rog să votați. 

Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/6373 din 22.03.2023 privind 

aprobarea înaintării unei cereri către Consiliul local al municipiului 
Bistrița, de trecere a imobilului - teren și construcție, situat în mun. 
Bistrița, str. Albert Berger nr.4, înscris în Cartea funciară nr.90326 
Bistrița, din domeniul public al municipiului Bistrița în domeniul 
public al județului Bistrița-Năsăud 

Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții. Vă rog să votați.  
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
4.  Proiect de hotărâre nr.IX/6038 din 17.03.2023 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.15/2022 privind aprobarea regulamentelor de organizare și 
funcționare a unor servicii sociale din cadrul Direcției Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

        Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/5832 din 15.03.2023 privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Complexului 
Muzeal Bistrița-Năsăud asupra imobilului monument istoric 
„Castelul Teleki”, situat în localitatea Posmuș, înscris în Cartea 
funciară nr.30593 Șieu, proprietate publică a județului Bistrița-
Năsăud  

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
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* 
Emil Radu Moldovan:- președinte- 

 6. Proiect de hotărâre nr.IX/6235 din 21.03.2023 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.147/2022 privind stabilirea numărului burselor aferente anului 
școlar 2022-2023 pentru elevii din învățământul preuniversitar 
special de stat, cu modificările și completările ulterioare 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să 

votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
7.  Proiect de hotărâre nr.VIII/6521 din 23.03.2023 privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Universității de 
Medicină, Farmacie, Științe și Tehnologie „George Emil Palade” din 
Târgu Mureș asupra imobilului - teren și construcții, situat în mun. 
Bistrița, str.Toamnei nr.1A, înscris în Cartea funciară nr.89470 
Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 27 de voturi „pentru”, 1 „abținere” și 1 consilier județean 

care nu a votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian. Nu a 

votat domnul consilier județean Ganea Octavian-Mihai.) 
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
8.  Proiect de hotărâre nr.VIII/6498 din 23.03.2023 privind 

modificarea și completarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.88/2021 privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, cu modificările ulterioare 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică  - aviz nefavorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 24  de voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă și 4  „abțineri”,  

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
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(A votat „împotrivă” domnul consilier județean Rus Marin-Vasile și au 
votat „abținere” următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica, domnul 
Coman Samuel-Leon, domnul Rus Dorin-Octavian și domnul Scuturici 
Gheorghe.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9.  Proiect de hotărâre nr.VIII/6448 din 23.03.2023 privind a 

doua rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2023 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Doamna consilier Viorica Calo, vă rog.  
Calo Viorica: - consilier județean - 
Mulțumesc. Bună ziua, domnule președinte! Bună ziua, tuturor! Am 

avut intervenții în amândouă comisiile la care am participat, în comisia de 
administrație și în Comisia juridică și de fonduri europene. Mi-am spus 
punctul de vedere, că nu prea am fost de acord și am votat bineînțeles 
„abținere” la acest proiect, în ambele comisii, că n-am fost de acord cu 
suplimentarea celor 2.950.000 de lei față de 3.000.500 lei care erau alocați în 
buget, pentru întreținerea drumurilor pe perioada de iarnă.  

Știți foarte bine, domnule președinte și stimați colegi, că întotdeauna 
îmi sar în ochi cifrele și mă uit să văd cum sunt împărțiți banii publici și dacă 
sunt împărțiți bine sau nu. Am cerut răspuns de la departamentul de drumuri. 
Domnul Ceclan m-a sunat, deși a spus și în comisie, mi-a dat un răspuns în 
ambele comisii. M-a sunat și personal să-mi spună, am primit și un material 
de la dânsul, referitor la de ce se suplimentează rubrica aceasta. Și printre 
alte răspunsuri ale domnului Ceclan ... da nu-l văd aici pe domnul Ceclan ... 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Din păcate nu e, reprezintă consiliul județean la Comitetul de 

monitorizare pe regiunea de Nord-Vest, la Satu Mare.  
Calo Viorica: - consilier județean - 
Aceasta nu e din păcate, este de bine că reprezintă...  
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Nu, din păcate că lipsește. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Aceasta este altceva. Nu ați pus virgula unde trebuie. 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Avem și lipsuri unii dintre noi, doamna Calo. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Toți avem lipsuri, domnule președinte.   
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Am primit materialul și într-adevăr, dânsul mi-a spus în material, verbal 
și în comisie că trebuie suplimentată suma pentru că utilajele care deservesc 
aceste drumuri pe diferite loturi ... sunt 5 loturi în județ, trebuie să stea în 
stand by. Adică, sunt plătite că stau degeaba, ca să nu spun „de-a moca”. Și 
atunci, bineînțeles că nu sunt plătite la aceeași valoare ca atunci când 
muncesc. Acum nu știu dacă este de bine sau de rău, dar cred că Dumnezeu 
s-a gândit la ce am spus eu. Ieri a fost nebunia aceea cu gheața, cu zăpada. 
Am văzut, am primit înștiințări, am primit mesaje, de pe mai multe drumuri 
județene, că despre asta vorbim acuma, și nu erau mașinile, utilajele de 
stand by, nicăieri. Lipseau cu desăvârșire.  

Păi atunci, întrebarea mea către dumneavoastră, în special domnule 
președinte, dacă tot le plătești că stau degeaba și când a fost un dezastru, ce 
a fost ieri, cu gheață, cu zăpadă cu etc. De ce a fost un dezastru? Pentru că 
s-a văzut clar și din presă ... 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Să nu exagerăm, că nu a  fost chiar un dezastru, a fost un pic de polei. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
... lăsați-mă să termin. A fost un dezastru pentru că s-a văzut clar și din 

presă. Am urmărit fiecare articol în presă și am văzut... lăsați-mă să termin, 
vă rog. 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Vă las, dar numai o secundă să purtăm un dialog colegial și prietenesc.  
Calo Viorica: - consilier județean - 
Nu. După ce termin eu o să spuneți dumneavoastră, ce aveți de spus. A 

fost un dezastru pentru că nu putem lăsa la sumele acestea, deci s-a 
suplimentat cu 2.950.000, a ajuns la 6.400.000, care înseamnă 64 de 
miliarde. Când spui cifrele acestea îți vine rău, așa .... și nu s-a făcut, nu și-au 
făcut datoria. Adică noi plătim utilajele alea care stau în stand by,  le plătim 
că nu fac nimic, și când trebuie să facă, nu ies să facă treabă?  

Deci, aceasta este problema, domnule președinte și stimați colegi. Sunt 
niște bani care nu se justifică cu suplimentarea. Eu și astăzi am să votez, am 
să mă abțin la acest proiect. Nu am nimic cu celelalte, dar fiind împreună pe 
buget, normal că acest punct mă doare și pe mine și pe cetățenii care au 
avut probleme și o să mai aibă, bineînțeles. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Da, și eu vă mulțumesc, doamna consilier și apreciez seriozitatea cu 

care vă aplecați asupra proiectelor. Vreau doar să subliniez, nu vreau să vă 
contrazic sau să vă întrerup, că ați exagerat un pic, cu cuvântul. Dezastrele 
arată altfel decât un polei care a produs un deranj celor care erau în trafic. 
Este dreptul dumneavoastră să votați pentru, împotrivă, sau să vă abțineți. 
Nu vreau să vă conving să faceți altceva. În schimb tot la modul serios și 
respectuos, vă propun, pentru că vă permite timpul și aveți și buna dispoziție, 
ca împreună cu domnul director Ceclan și cu inginerul de la drumuri care 
răspunde de acest lucru, să participați la o discuție cu acei domni, care așa 
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cum spuneți, că v-a informat directorul, trebuiau să aibă mașinile undeva 
pregătite pentru a interveni în situații de criză, cum a fost cea de ieri 
dimineață. Să vedem care este explicația acestui lucru. Dacă vă arătați 
disponibilitatea, cred că toți colegii din consiliu vor fi de acord cu ceea ce eu 
v-am propus. Eu sunt întrutotul de acord cu dumneavoastră și cred că 
absolut toți cei din jurul mesei sunt de acord că trebuie să achităm, în urma 
unei prestații, bine făcute și verificate de către cei care sunt cu atribuții în 
această zonă. 

 Să știți că acum 11 ani, când am venit eu la consiliul județean, mi-am 
pus aceleași întrebări. De ce trebuie noi să facem lucrul ăsta, adică să plătim 
mașini când nu e nevoie? Exact, pentru că acea companie care vine să facă 
lucrări trebuie să țină omul acolo, trebuie să-l plătească și să plătească 
impozite și taxe la stat ... își disponibilizează un utilaj. Așa prevede legea și 
atunci noi nu putem face altceva decât ceea ce prevede legislația în vigoare. 
În schimb, nu există niciun fel de scuză, și nici un fel de pardon, că dacă tot 
utilajele alea trebuie să fie indisponibilizate undeva, ele atunci când este 
nevoie, accidental, cum a fost ieri noapte, să nu fie pe drumuri și oamenii să 
întâmpine mari greutăți să se poată deplasa către locul de muncă, să-și ducă 
copiii la școală sau unde erau. Eu trăiesc ca și dumneavoastră în aceeași 
comunitate, am primit și eu mesaje, am văzut toată nebunia care s-a creat de 
ieri dimineață. Din păcate, lucrurile nu au fost numai pe drumurile județene, 
au fost absolut peste tot.  

Calo Viorica: - consilier județean - 
Vedeți, domnule președinte, că am tot aprobat din cap și am spus și 

sunt de acord cu ce spuneți dumneavoastră verbal. Sunt de acord cu ce ați 
spus. Asta am să și fac. Dar problema este că am uitat să spun ce mi-a spus 
domnul Ceclan, că dumneavoastră și cei de la drumuri și consiliul județean 
primește efectiv informațiile meteo. Păi, dacă informațiile meteo le primești 
din timp și tu n-ai fost pe baricade ... că știi că va fi iarnă și gheață și polei ... 
în noaptea respectivă?  

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Doamna Calo, aștept cu mare interes un raport făcut de consilierul 

județean Calo în fața plenului consiliului, cine nu și-a făcut treaba? Poate că 
funcționarul care a primit informațiile meteo din timp, nu și-a făcut treaba, nu 
a transmis ... 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Păi sancționați-l, domnule președinte.  
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Nu-l sancționez pentru că.... 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Ba da, ba da... 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Deci, să ne lămurim. Eu am drepturi asupra membrilor cabinetului 

președintelui, restul sunt angajații... 
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Calo Viorica: - consilier județean - 
Cine, restul? 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Restul colegilor ... dumneavoastră puteți să interpretați în mod corect 

ceea ce am spus nu în sens peiorativ, sunt angajații aparatului de specialitate 
al consiliului județean. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Pe care îl conduceți dumneavoastră! 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Da, în numele dumneavoastră! Dar, ei aici sunt responsabili în fața 

cetățenilor județului Bistrița-Năsăud. O să solicităm, indiferent de cine este și 
cum îl cheamă, în urma unui raport, pe care îl face cea mai înaltă poziție care 
poate să-l facă, sau supervizat de un reprezentant al plenului consiliului 
județean. Vom discuta împreună și vom propune, nu am absolut nimic 
împotrivă, ca fiecare care greșește să plătească pentru greșeala lui, indiferent 
de cine este și cum îl cheamă. Și, uite că va veni și această vreme. Vă rog, 
domnule consilier Coman. 

Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Stimați colegi, domnule președinte. Ieri, am avut întâmplător ATOP și 

am discutat câteva minute problema aceasta și am întrebat în mod direct 
poliția dacă a dat amenzi pentru firmele care nu și-au făcut treaba 
suficient.... 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Nu, dă la cetățeni poliția!  
Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Nu numai la cetățeni și la firmele care nu și-au făcut treaba.  
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
N-am citit în ziar, numai de cetățeni, adică de primărie și de consiliul 

județean.  
Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Ședința ATOP-ului este înregistrată, deci puteți dacă vreți să cereți un 

raport. Și șeful poliției mi-a spus că da, a dat mai multe amenzi, pentru 
firmele care nu și-au făcut treaba în județul nostru. 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Da, dar nu-s firme. A amendat Primăria municipiului Bistrița, consiliul 

județean și.... 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Greșiți, domnul președinte...  
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Iertați-mă, dar nu am onoarea să fiu membru ATOP, am doar informații 

publice. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Fac parte din ATOP și am întrebat pe domnul comisar-șef, deci au dat 

amenzi la cei care administrează drumul, nu la Primăria Bistrița... 
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Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Doamna Calo... 
Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Stați puțin că eu am întrebat, de ce vorbiți peste mine?  
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Doamna Calo, deci, eu nu contrazic ceea ce ați dezbătut. Eu nu am 

acces la date secrete din ATOP. Nu, dar eu am acces la informațiile publice, 
ceea ce onor, jurnaliștii au publicat, în urma comunicatului sau răspunsului 
purtătorului de cuvânt al Inspectoratului Județean de Poliție, care încerc să 
citez din memorie, să nu greșesc, a spus că a dat amenzi mai mari de 75.000 
de lei, administratorilor drumurilor naționale, județene și locale. Păi da, 
consiliului județean, Primăria Bistrița, DRDP Bistrița. Păi nu, dar nu numai că 
au luat amendă, nu știu ce treabă au Primăria Năsăud și nu știu mai care 
primărie. Da, vă rog, iertați-mă, dar apreciez și este drăguț că ați lăsat-o pe 
doamna Calo. 

Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Răspunsul este ok. Vreau să vă întreb acum: ce măsuri o să luați 

dumneavoastră? Dar, să ne dați un răspuns serios și în scris dacă se poate. 
Ce măsuri luați dumneavoastră asupra celor care trebuiau să aibă grijă de 
drumurile județene, numai de drumurile județene? Și nu au avut grijă, pentru 
că au fost mai multe situații în județ. Sunt copii care au avut simulare și nu 
au ajuns la simulare, domnule președinte! Sunt oameni care trebuiau să 
ajungă la serviciu dar au ajuns la serviciu numai la 10-11! 

Da, deci sunt multe probleme, să știți. Eu estimez că sunt câteva mii, 
poate nu zeci de mii, dar câteva mii de oameni care au avut probleme în 
această zi. De la faptul că oamenii aceia nu s-au trezit la ora 04:00 ci la ora 
06:00 ... problema putea probabil deja să fie rezolvată. În 2 ore gheața era 
înmuiată, dacă se dădea cu ce trebuie. Da, s-au trezit la 6 și evident că la 
6:30 - 7... plus gândiți-vă la accidentele care s-au produs.  

Dacă dumneavoastră erați într-un accident de genul ăsta, o soră sau o 
verișoară, vă durea mult mai tare și erați mai aproape de situația aceasta. 
Deci multe accidente din cauza aceasta, strict din cauza aceasta. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Bun. Sunt de acord cu dumneavoastră până la final, cu „erați mai 

aproape”. Să știți că sunt mai aproape de cetățeni decât oricine din jurul 
acestei mese în permanență și nu tratez surori sau verișoare. Soră nu am, am 
2 verișoare, dar sunt în Franța și nu am fost atent dacă a fost polei și pe 
acolo. Cetățenii sunt cei mai apropiați de mine și cred că de noi toți.  

Vă mai subliniez o dată, domnule Coman, îmi pare rău că n-am fost 
atent sau foarte atent, să spun, pentru că m-ați mai întrebat o dată ceea ce 
am răspuns la doamna Calo. Dar, vă mai răspund o dată și dumneavoastră. 
Funcționarii publici din consiliul județean au statut și niște legi. Deci nu-i 
poate sancționa președintele. Nu-i treaba lui. Deci, în urma analizei pe care o 
veți face cu colegii noștri de acolo, cel mai mare lucru pe care noi îl putem 
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face, adică după ce domnul Ceclan cu doamna Calo și cu cine mai vrea de 
aici, din jurul mesei să intre în comisia aceasta, vor termina o analiză, 
maximul lucru pe care îl puteți face este să sesizați Comisia de disciplină a 
consiliului județean, formată din alți funcționari publici. 

Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Ce treabă are domnul consilier sau doamna Tabără? 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Are, are funcționarul care... domnul consilier și doamna Tabără nu sunt 

funcționari publici.  
Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Deci firmele care nu și-au făcut treaba trebuie luate la întrebări. 

Mulțumesc. 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Domnule Coman, calm. Să știți că nu domnul Kecskés sau doamna 

Tabără gestionează derularea contractelor cu companiile care în situația de 
față au contracte pentru lucrări de deszăpeziri, altele au contracte în urma 
licitațiilor pentru întreținerea drumurilor pe timp de vară, altele au contracte 
în urma licitațiilor publice pentru reparații sau construcții de drumuri noi. 
Deci, cei care pot să facă lucrul acesta, domnule consilier Coman, sunt 
funcționarii publici din consiliul județean, care au în fișa postului și în atribuții 
aceste lucruri. Nici într-un caz vreun consilier județean sau președintele sau 
administratorul public sau secretarul județului sau vicepreședinții. Eu nu fac 
altceva, decât că încerc să vă explic cum funcționează administrația. Și ca să 
concluzionăm, să nu îmbătăm lumea de cap mai tare decât am îmbătat-o, îi 
mulțumesc doamnei Calo că și-a arătat disponibilitatea, domnului 
vicepreședinte Ciprian Kecskés, care are delegate atribuții din partea 
președintelui, conform legii, să coordoneze activitatea Direcției de investiții și 
drumuri județene.  

Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Deci are... 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Da are, dar nu dânsul poate să urmărească un contract, domnule 

Coman. Dânsul coordonează o activitate a unei direcții și nu a uneia, că mai 
multe.  

Deci, domnul vicepreședinte Kecskés o va invita pe doamna Calo, mâine 
sau zilele următoare când stabilesc amândoi. Domnul director Ciprian Ceclan-
Oprea se întoarce de la Satu Mare, vor proceda conform legii să constituim 
această comisie. Vom face analiza necesară și vă asigur că la final, când toate 
lucrurile astea vor ajunge la mine, ca eu să le aduc în fața dumneavoastră, 
voi solicita să luăm toate măsurile care se impun și nu unele drăguțe așa, 
adică avertismente sau alte lucruri. Maxim cât ne permite legea. Pentru că 
sunt întrutotul de acord și cu dumneavoastră și cu doamna Calo, sigur, toți 
colegii sunt de acord că în condițiile în care ai semnalate schimbările bruște 
de temperatură, care pot produce anumite lucruri, inclusiv colegii noștri de la 
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drumuri, inclusiv cei care au contracte, trebuie așa de curiozitate să dea vreo 
2 ture, pe la 2 noaptea și pe la 4 dimineața pe un drum, să vadă ce se 
întâmplă.  

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Bun. Cu permisiunea dumneavoastră, o să supun votului proiectul cu 

numărul 9 de pe ordinea de zi, vă rog să votați.  
Cu 27 de voturi „pentru” și 2  „abțineri”, proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 
(Au votat „abținere” următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica și 

domnul Rus Marin-Vasile.) 
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/6477 din 23.03.2023 privind 

înregistrarea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în Sistemul 
național electronic de plată online 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 28 de voturi „pentru” și un consilier județean care nu a 

votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 
(Nu a votat domnnul vicepreședinte Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian.) 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
11. Proiect de hotărâre nr.X/6572 din 23.03.2023 privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Renovare energetică la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr.2 
Bistrița”, finanțat prin PNRR 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă 

rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 

  12. Proiect de hotărâre nr.X/6574 din 23.03.2023 privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
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„Renovare energetică la Școala Profesională Specială Sfânta Maria 
Bistrița”, finanțat prin PNRR 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
13. Proiect de hotărâre nr.X/6568 din 23.03.2023 privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Renovare energetică la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr.1 
Bistrița”, finanțat prin PNRR 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
14. Proiect de hotărâre nr.X/6570 din 23.03.2023 privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Renovare energetică la imobilul situat în localitatea Năsăud, 
str.Vasile Nașcu nr.47, județul Bistrița-Năsăud”, finanțat prin PNRR, 
cu modificarea inițiatorului pe care v-am făcut-o cunoscută la citirea 
proiectului. 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Vă rog, domnule consilier.  
Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Aș dori o intervenție scurtă, legat de toate proiectele care sunt finanțate 

prin PNRR, mi se pare un pic ... e cam scurtă perioada aceasta de un an de 
zile, domnule președinte. V-ați uitat? Este chiar un an de zile, eu nu știu dacă 
firmele o să facă asemenea lucrări atât de rapid. Mă gândesc că... da, poate 
greșesc, spuneți se încadrează la un an de zile, toate lucrările? 
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 Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule consilier, repet, ce v-am spus înainte. Președintele consiliului 

județean are o decizie de oportunitate, de a prezenta ca și dumneavoastră, 
ca și consilier județean, un proiect de hotărâre în fața plenului consiliului. 
Sunt angajați aici pe durată nedeterminată, nu ca mine pe determinată, care 
analizează, studiază și în momentul în care s-au prezentat în fața noastră cu 
un astfel de proiect, înseamnă că și-au luat toate măsurile de rigoare.  

Coman Samuel-Leon: - consilier județean - 
Bine, mulțumesc.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă rog să votați. 
Cu 27 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au 

votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Dedean-Bortăș Ioan 

și domnul Pintea Vasile-Lucian ) 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
15. Proiect de hotărâre nr.X/6802 din 27.03.2023 privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-
Nețeni-Albeștii Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 
172A Beclean-Chiochiș, județul Bistriţa-Năsăud” 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă 

rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte- 
Dacă la Diverse sunt intervenții? Doamna consilier Calo, vă rog. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Da, mulțumesc, domnule președinte.  
Acum, ce ați spus dumneavoastră legat de situația cu voturile, mie mi 

se pare ... dumneavoastră ați spus, că am mai discutat o dată subiectul 
acesta, că nu puteți să-i obligați. Păi, dacă totuși sunt prezenți și i-ați citit ca 
număr de prezență, că sunt 29... sunt 2 colegi sau un coleg, care nu votează. 
Atunci, pentru ce vin la ședința de consiliu județean? Deci nu-și asumă, drept 
urmare, nu-și asumă să voteze proiectele.  

A doua rugăminte, pe domnul Pugna, l-am văzut aici, este...  
 
 
 



17 

 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sunt de acord cu dumneavoastră. Doamna Calo, haideți să lămurim 

primul subiect. Constituția României spune că orice vot imperativ este nul. 
Absolut nimeni nu ne poate obliga pe nici unul dintre noi, care trebuie să 
votăm, să votăm. Așa e prevăzută, că e bună că nu-i bună....este aici jurist 
doamna secretar, poate mai sunt... 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Juristă sunt și eu, domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mă iertați acum ... și dumneavoastră sunteți juristă ... eu sunt de 

acord... 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Da, problema este că nu ar trebui să fie prezenți atunci, dacă chiar nu 

votează. Da, exact, exact, să-mi asum, domnule, că votez împotrivă, că votez 
pentru sau mă abțin. Da, în sfârșit.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Din punct de vedere moral, sunt de acord cu dumneavoastră. Ar trebui 

să-și asume, ori pentru, ori împotrivă... rămânem noi 2 cu poveștile, că 
suntem de acord amândoi.... 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Mă rog... Pe domnul Pugna l-am văzut aici. Bună ziua, domnule 

director! Am o rugăminte la dumneavoastră, eu mi-aș dori și cred că nu este 
un efort prea mare din partea dumneavoastră, ca să ne trimiteți și nouă 
consilierilor județeni, să știm și noi când sunt spectacole la Dacia sau în altă 
parte. Pentru că și noi vrem să participăm, dar vedem după ce apare-n presă 
că a fost spectacolul x sau y. Nu e vorba de chestia asta, că plătim, nu ne 
trebuie altceva, dar măcar să ne transmită la fiecare.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Colegii mei de la relații publice, o să-i pună domnulului Pugna la 

dispoziție, baza de date cu contactele dumneavoastră. Vă rog, domnule 
Pugna, dumneavoastră la rândul dumneavoastră, din timp, să le trimiteți 
afișele colegilor noștri și tot ceea ce dați, anunțurile publice în presă să-i 
anunțați. Nu este domnul Cosma de la Gloria aici, dar o să fie anunțat de 
asemenea pe grupul de comunicare cu consilierii județeni, să-i anunțe de 
toate activitățile care se desfășoară la TeraPlast Arena.   

Calo Viorica: - consilier județean - 
Și nu numai. Și la Dacia când sunt spectacole.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
La Dacia e domnul Pugna! 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Da, ok. Am înțeles. Mulțumesc, domnule președinte. 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule Gavrilaș, același lucru e valabil pentru domnul Gavrilaș și 

biblioteca la fel. Vă rog să-l anunțați și pe domnul Pintea. Valabil pentru toate 
instituțiile, toți colegii consilieri județeni să fie înștiințați.  

Dacă nu este, să se creeze un grup de whats-up, cu rugămintea ca 
acolo să fie postate toate informațiile cerute.  

 Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă mulțumesc frumos și vă doresc 
Sărbători liniștite alături de cei dragi! 
 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1505) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 
          PREŞEDINTE,                 SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,          
  EMIL RADU MOLDOVAN                  ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 
___.04.2023 
 
 
 
Verificat: Șef serviciu, Borgovan Paul-Ioan ______  
  
Întocmit: Consilier superior, Palade Ionela-Crina ________  


